
 
 
 
 
 

 

ACTA 

 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PLN/2023/12 EL PLE 

  

 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

DNI Nom i Cognoms Assisteix 

33877656J Dolors Gurrera Romo SÍ 

39881458X Eduard March Hermo SÍ 

47858522F Eva Avila Cambra SÍ 

39899811D Jordi Fornos Pelejà SÍ 

39867279E Jose Francisco Lindez Ripoll SÍ 

47859692G Lorena Sastre Aparisi SÍ 

47768736J Maria Rodríguez Grau SÍ 

77834412C Marta Montagut Hernandez SÍ 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària 

Data 28  de desembre de  2023 

Durada Des de les 19:30 fins a les 21:45 hores 

Lloc Sala de sessions 

Presidida per Ruben Miquel Biarnes Renedo 

Secretari Joan Escoda Piñol 



 
 
 
 

39900465L Montserrat Pineda Giménez SÍ 

39892379Y Oscar Fortunyo Pacheco SÍ  

39706436H Ruben Miquel Biarnes Renedo SÍ 

39898898Q Silvia Sanchez Quevedo SÍ 

77834452Z Xavier Barcelona Sanchez SÍ 

 

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la sessió, procedint 
a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia següent: 
 

 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. ACTA 11 DEL 30-11-2023. 

2. EXPEDIENT 1902/2023. BONIFICACIÓ ICIO, EDP SALUT TERRES DE L'EBRE. 

3. EXPEDIENT 2149/2023. PLANIFICACIÓ I ORDENACIÓ DE PERSONAL, INSTRUMENT PLURIANUAL. 

4. EXPEDIENT 1809/2023. RECTIFICACIÓ ERRADA MATERIAL MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL REGULADORA 

DE L'IBI. 

5. EXPEDIENT 2175/2023. MOCIÓ JUNT. RECLAMACIÓ SUSPENSIÓ REGLES FISCALS 2024. 

6. EXPEDIENT 2176/2023. MOCIÓ JUNTS - ROBATORIS A LA PAGESIA. 

7. EXPEDIENT 2177/2023. PROCEDIMENT GENÈRIC, MOCIÓ DEL GM JUNTS PER MÓRA D'EBRE SOBRE EL 

FINANÇAMENT DELS ENS LOCALS. 

8. EXPEDIENT 2179/2023. PROCEDIMENT GENÈRIC, MOCIÓ PRESENTADA PEL GM DEL PARTIT DELS 

SOCIALISTES DE CATALUNYA (PSC-PP) DE MESURES EFECTIVES PER COMBATRE LA SEQUERA A CATALUNYA 

QUE NO COMPROMETIN L’AIGUA DE L’EBRE. 

9. EXPEDIENT 1742/2023. MODIFICACIÓ DE PREU PÚBLIC PER LA PRESTACIÓ DE SERVEIS A LES PISCINES 

MUNICIPALS, INSTAL·LACIONS ESPORTIVES I ALTRES SERVEIS ANÀLEGS I EN PARTICULAR COMPLEX ESPORTIU 

AQUA-PISCINA COBERTA. 

10. DONAR COMPTE RESOLUCIONS I DECRETS. 

11. DONAR COMPTE INFORMES D'INTERVENCIÓ I TRESORERIA. 

12. PRECS I PREGUNTES. 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

A) PART RESOLUTIVA 

  

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. Acta 11 del 30-11-2023 

Favorable 
Majoria 

Absoluta 

Tipus de votació: 

A favor: 11, En contra: 1, Abstencions: 1, Absents: 0 

 A favor JxM-CM (6 vots) 

Ruben Miquel Biarnes Renedo 

Maria Rodríguez Grau 

Xavier Barcelona Sánchez 

Lorena Sastre Aparisi 
Montserrat Pineda Giménez 

Eva Àvila Cambra 

 

FM-AMUNT (1 vot) 

Jordi Fornós Pelejà 

ERC-AM (3 Vots) 

Marta Montagut Hernàndez 

Oscar Fortunyo Pacheco 

Silvia Sánchez Quevedo 

 

PSC-CP (1 vot) 

Dolors Gurrera Romo  

En contra José Francisco Líndez Ripoll (UPM-FIC)  

Abstencions Eduard March Hermo (EM- ARA) 

Absents  -- 

 

Proposta de Resolució: 

Atès el que disposa l'article 91 del R.O.F., R.D. 2568/86, de 28 de novembre. 

El secretari interventor, procedeix a donar lectura de l’acta núm. 11 corresponent a la sessió celebrada 
el passat dia 30 de novembre de 2023, la qual és aprovada per MAJORIA ABSOLUTA dels membres 
assistents a la sessió. 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 

El Sr. Alcalde manifesta si algun regidor vol fer alguna esmena a l’ esborrany d’ acta : 

 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC, manifesta: 

“ 

.- Votaré en contra de tota l’acta. El Sr. Secretari en la Comissió informativa abans del Ple, em va dir que 
era un temerari. No, Sr. Secretari, soc un revolucionari. Lluito per la dignitat de les persones. No em farà 
por, per molt que em digui. Si he d’ entrar a la presó per defensar la dignitat de persones entraré. Si m’he 
de deixar la vida me la deixaré, no em fa por les amenaces per molt que em faci. 



 
 
 
 
.-Vull còpia de la cinta del Ple de data 30-11-2023. Tenim dret a tenir-la. 

.-A l’ article 47 CE es reconeix el dret a una vivenda digna per impedir l’ especulació a favor de la banca. 
A continuació, llegeix l’ esmenat article.  

.-Si la Constitució diu una cosa i el Tribunal Constitucional una altra . Nosaltres no acatarem el que diu el 
TC només el que diu la CE.” 

 

El Sr. Alcalde, li manifesta : 

.-Que faci petició per escrit de còpia cinta del Ple i es mirarà si té dret o no i se li contestarà. 

.-Pel que fa a la plusvàlua, l’ ajuntament aplica la Llei. Ens obliguen a aplicar això. No ens podem saltar la 
Llei. 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

 

2. Expedient 1902/2023. Bonificació ICIO, EDP Salut Terres de l'Ebre 

Favorable 
Majoria 
Asoluta 

Tipus de votació: 

A favor: 12, En contra: 0 Abstencions: 1, Absents: 0 

 A favor JxM-CM (6 vots) 

Ruben Miquel Biarnes Renedo 

Maria Rodríguez Grau 

Xavier Barcelona Sánchez 

Lorena Sastre Aparisi 
Montserrat Pineda Giménez 

Eva Àvila Cambra 

 

FM-AMUNT (1 vot) 

Jordi Fornós Pelejà 

ERC-AM (3 Vots) 

Marta Montagut Hernàndez 

Oscar Fortunyo Pacheco 

Silvia Sánchez Quevedo 

 

PSC-CP (1 vot) 

Dolors Gurrera Romo  

 

EM-ARA (1 vot) 

Eduard March Hermo 

En contra  ---  

Abstencions José Francisco Líndez Ripoll (UPM-FIC) 

Absents  --- 

 

Proposta de Resolució: 

En data 30 d’octubre de 2023 va tenir entrada al Registre general d’aquest Ajuntament,  amb el núm. E-
RE-1009, per part de l’empresa EPD  Salut Terres de l’Ebre la comunicació prèvia d’obres  per a la 
“Reforma habitacions de guàrdia 44 i 45 a l’Hospital Comarcal de Móra d’Ebre” amb un pressupost 
d’execució material per import de 25.035,00 €, aportant justificant del pagament de l’autoliquidació, en 
concepte d’ICIO  per import de 618,36€. 



 
 
 
 
En data 17/11/2023 NRE E-RE 1062 l’empresa EPD  Salut Terres de l’Ebre sol·licita la bonificació del 95% 
de la quota total  de l’ICIO al tractar-se d’una obra d’interès social per al municipi. 

La Junta de Govern Local celebrada el dia 27 de novembre de 2023 va donar la conformitat a la 
comunicació d’obres núm. 1902/2023-178, aprovant la liquidació provisional practicada i acordant 
elevar al Ple la sol·licitud de bonificació del 95% de la quota de l’ICIO. 

Atès que el Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text Refós de la Llei 
Reguladora d’Hisendes Locals a l’article 103 que es refereix a l’Impost sobre Construccions, Instal·lacions 
i Obres es preveu la bonificació d’aquest impost municipal, sempre i quan estigui regulada per ordenança 
fiscal. 

Atès que l’ordenança fiscal municipal número 3 referent a l’ICIO preveu que es podran bonificar fins un 
95% de la quota de l'impost les construccions, instal·lacions o obres que siguin declarades d'especial 
interès o utilitat municipal per concórrer circumstàncies socials, culturals, històric-artístiques o de 
foment de l'ocupació que justifiquin aquesta declaració. La competència per atorgar aquestes 
bonificacions, correspondrà al plenari de la Corporació i s'acordarà prèvia sol·licitud del subjecte passiu 
pel vot favorable de la majoria simple dels seus membres. 

Atesa la Memòria de l’Alcaldia i de la regidoria de Sanitat, declarant que les obres realitzades a l’Hospital 
Comarcal de Móra d’Ebre són d’especial interès o utilitat municipal per concórrer circumstàncies socials. 

Es proposa a la comissió informativa general, l’adopció del següent dictamen, per a posterior acord 
plenari: 

ACORDS: 

PRIMER: Declarar les obres sol·licitades per  l’empresa EDP Salut Terres de l’Ebre per a la seva execució 
a l’Hospital Comarcal de Móra d’Ebre, expedient 1902/2023-178, com a d’ interès municipal per 
circumstàncies socials, pels raonaments de la Memòria de l’Alcaldia i de la regidoria de Sanitat de 
desembre de 2023, segons consta a l’expedient. 

SEGON: Atorgar una bonificació del 95 % de l'import de la quota de l'ICIO de la comunicació d'obra núm. 
1902/2023-178, per import de 587,44 €i aprovar la seva devolució a l’empresa EDP Salut Terres de l’Ebre. 

TERCER: Donar trasllat d’aquest acord a la intervenció i als serveis tècnics, i comunicar-lo a l’empresa   
EDP Salut Terres de l’Ebre. 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 

El Sr. Alcalde explica aquesta proposta d’ acord. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en 
anterior comissió informativa prèvia al Ple. 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC manifesta: 

“ Votaré Abstenció. Hauria d’ésser al 100%.” 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

 

 



 
 
 
 

3. Expedient 2149/2023. Planificació i Ordenació de Personal, Instrument plurianual 

Favorable 
Majoria 
Absoluta 

Tipus de votació: 

A favor: 11, En contra: 1, Abstencions: 1, Absents: 0 

 A favor JxM-CM (6 vots) 

Ruben Miquel Biarnes Renedo 

Maria Rodríguez Grau 

Xavier Barcelona Sánchez 

Lorena Sastre Aparisi 
Montserrat Pineda Giménez 

Eva Àvila Cambra 

 

FM-AMUNT (1 vot) 

Jordi Fornós Pelejà 

ERC-AM (3 Vots) 

Marta Montagut Hernàndez 

Oscar Fortunyo Pacheco 

Silvia Sánchez Quevedo 

 

PSC-CP (1 vot) 

Dolors Gurrera Romo  

En contra  ---  

Abstencions Eduard March Hermo (EM- ARA) 
José Francisco Líndez Ripoll (UPM-FIC) 

Absents  -- 

 

Proposta de Resolució: 

Expedient núm.: 223/2022 

Procediment: Planificació i ordenació de personal 

 

 ACORD PLENARI  

Identificació de l’expedient: 

FETS 

En relació amb l'expedient relatiu a l’aprovació de l’instrument plurianual justificatiu de l'autorització de 
la taxa d'específica de l’art. 20.Dos.1.d) de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, de pressupostos generals 
de l’Estat per a l’any 2023, en data ... l’Àrea ... va fer proposta d’aquest instrument segons consta en 
l’Informe de necessitats. 

En data 27/11/2023 per part de l’Alcaldia d’aquest Ens es va incoar expedient per l’ aprovació del referit 
instrument de planificació plurianual i es van convocar les organitzacions sindicals legitimades a la Mesa 
General de Negociació de condicions comunes de les empleades i empleats públics de l’Ens. 

En data 28/11/2023 es va assolir acord d’aprovació d’aquest instrument en el si de la Mesa General de 
Negociació. 

FONAMENTS JURÍDICS 



 
 
 
 
La normativa aplicable és: 

Art. 91 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases de règim local (LRBRL) 

Art. 70 del Reial decret legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
de l’Estatut bàsic de l’empleat públic (TREBEP) 

 Art. 56 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de personal de les 
entitats locals (D214/1990) 

 Art. 20.Dos de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 
2023 (LPGE 2023) 

 Llei 20/2021, de 28 de desembre, de mesures urgents per a la reducció de la temporalitat en 
l’ocupació pública (Llei 20/2021) 

 Art. 45 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de procediment administratiu comú de les Administracions 
públiques(Llei 39/2015) 

L’art. 91 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local estableix que les 
Corporacions locals formaran públicament la seva oferta d'ocupació, ajustant-se als criteris fixats en la 
normativa bàsica estatal. 

L’art. 70 del Reial decret legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei de 
l’Estatut bàsic de l’empleat públic disposa que les necessitats de recursos humans amb assignació 
pressupostària que hagin de proveir-se mitjançant la incorporació de personal de nou ingrés seran 
objecte de l’oferta pública d’ocupació. 

D’acord amb l’art. 56 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de personal de 
les entitats locals, constitueix l’oferta pública d’ocupació de cada entitat local les places dotades 
pressupostàriament de les diferents escales, subescales, classes i categories, tant de personal funcionari 
com de personal laboral, que corresponguin a llocs de treball la provisió dels quals no hagi estat possible 
pels sistemes reglamentaris. 

Els articles anteriors cal posar-los en relació amb l’article 20.Dos de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, 
de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023. 

L’article 20.Dos d’aquesta Llei disposa que l’Oferta Pública d’Ocupació s’articularà a través de les següents 
taxes de reposició d’efectius: 

1. En els sectors prioritaris la taxa serà del 120 per cent i en la resta del 110 per cent. 

2. Les entitats locals que tinguessin amortitzat el seu deute finances a 31 de desembre de l’exercici 
anterior tindran un 120 per cent de la taxa en tots els sectors. 

3. La taxa serà del 125 per cent per a les forces i cossos de seguretat de l’Estat, cossos de policia 
autonòmica i policies locals, que es consideraran també sectors prioritaris. 

4. La taxa específica, en els termes establerts en l’apartat dos.4. 

L’establert en els paràgrafs anteriors s’entén sens perjudici dels processos d’estabilització derivats de la 
Llei 20/2021, de 28 de desembre, de mesures urgents per a la reducció de la temporalitat en l’ocupació 
pública, o de normes anteriors. 



 
 
 
 
En relació amb la taxa específica esmentada en la lletra d) dalt transcrita, l’article 20.Dos.4 de la Llei 
31/2022, de 23 de desembre, estableix que cada Administració podrà autoritzar, amb caràcter 
extraordinari, una taxa específica que sigui necessària per a donar compliment de l’objectiu previst en 
la Llei 20/2021, de 28 de desembre, de mesures urgents per a la reducció de la temporalitat en l’ocupació 
pública, de que la temporalitat en l’ ocupació pública no superi el 8 per cent de les places de naturalesa 
estructural en cadascun dels seus àmbits, sempre que vingui justificat en l’instrument de planificació 
plurianual amb que haurà de comptar. 

El contingut de l'instrument de planificació plurianual exigit en la Llei 31/2022, de 23 de desembre, de 
pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023 no es regula de forma expressa enlloc de la normativa. 
Ara bé, aquest instrument s’esmenta en algunes resolucions o acords de l’Administració General de 
l’Estat, com ara, l’Acord adoptat en data 23 de maig de 2022, per la Mesa General de Negociació de 
l’Administració General de l’ Estat sobre l’Oferta pública d’ocupació per a l’any 2022. De l’anterior es 
dedueix que l’ objectiu d’aquest instrument ha de ser el d’assolir, tant quantitativament com 
qualitativament, els recursos òptims per a la prestació dels serveis que té encomanats l’Ens, amb una 
prèvia planificació i anàlisi de les causes, oportunitats i polítiques que justifiquin l’ autorització 
extraordinària de la taxa específica de l’art. 20.Dos.4 de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, de 
pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023, necessària per arribar a l’objectiu de que la 
temporalitat no superi el 8 per cent de les places de naturalesa estructural de cadascun dels àmbits de 
l’Ens. 

La justificació ha de venir emparada també, lògicament, en que amb els altres instruments habilitats pel 
legislador no s’hagi pogut assolir l’objectiu indicat. 

Val a dir que aquest Ens ha ofertat diverses places a resultes dels processos d’estabilització establerts en 
l’art. 2 i les disposicions addicionals 6ª i 8º de la Llei 20/2021, de 28 de desembre, amb especial atenció 
als terminis de la mateixa, però malgrat aquests processos i malgrat la resta de taxes habilitades pel 
legislador, es preveu que no s’assoleixi l’objectiu de no superar el 8% de temporalitat en places 
estructurals, previst en la repetida Llei 20 /2021, motiu pel qual es considera necessari aprovar 
l’instrument de planificació plurianual que justifica l’autorització de la taxa específica de l’art. 20.Dos.4.d) 
de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023. 

La competència per a l'aprovació de l'instrument de planificació plurianual és del Ple al tractar-se d’un 
instrument de planificació, que no s’esgota en sí mateix, i que tindrà implicacions en exercicis posteriors, 
doncs planifica els recursos òptims estructurals de l’ Ens per a la prestació dels serveis que té 
encomanats, la qual cosa es troba directament vinculada a la plantilla de personal, de conformitat amb 
l’establert en l’article 55.2.j) del Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, aprovat 
per Decret Legislatiu 2 /2003, de 28 d'abril en relació amb l'article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local. 

L’acord que s’adopti haurà de publicar-se en la seu electrònica de l’Ens i en el BOPT segons estableix i 
l’art. 58 de la Llei 26/2010, del 3 d'agost, de règim jurídic i de procediment de les administracions 
públiques de Catalunya. 

De conformitat amb l’art. 20.Set de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, de pressupostos generals de 
l’Estat per a l’any 2023, aquest instrument de planificació plurianual i el certificat que identifiqui les 
places afectades, s’haurà de trametre al Ministeri d’Hisenda i Funció Pública, a través de la Secretaria 
d’Estat de Funció Pública. 

Aprovat l'instrument de planificació plurianual i autoritzada, amb caràcter extraordinari, la taxa 
específica, l'aprovació de l’Oferta pública d’ocupació anual haurà d'ajustar-se a les seves previsions i als 



 
 
 
 
límits de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023 i als 
crèdits del propi pressupost municipal. 

Per tot això, es dona compte a la Comissió Informativa pel seu assessorament i estudi, i una vegada 
realitzada la tramitació legalment establerta es proposi al Ple de la Corporació el següent, 

PART DISPOSITIVA 

Primer. Aprovar l’Instrument de planificació plurianual que s’adjunta com a Annex, i que justifica 
l’autorització de la taxa específica en els termes de l’art. 20.Dos.4 de la Llei 31 /2022, de 23 de desembre, 
de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023. 

Segon. Publicar aquest Acord i l’Instrument adjunt en la seu electrònica de l’Ens i en el BOPT segons 
estableix l’art. 45 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de procediment administratiu comú de les 
Administracions públiques i en l’art. 58 de la Llei 26/2010, del 3 d'agost, de règim jurídic i de procediment 
de les administracions públiques de Catalunya. 

Tercer. Trametre aquest instrument que empara l’aplicació de la taxa específica esmentada, juntament 
amb el certificat que identifiqui les places afectades, al Ministeri d’ Hisenda i Funció Pública, a través de 
la Secretaria d’Estat de Funció Pública. 

Quart. Trametre aquest acord a la Direcció General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya. 
 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 

El Sr. Alcalde explica aquesta proposta d’ acord. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en anterior 
comissió informativa prèvia al Ple. 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC pregunta respecte a l’ acta de negociació feta amb els sindicats. Un 8% 
deixa molts operaris de l’Ajuntament a l’ aire. 

El Sr. Alcalde dona les explicacions dels tràmits realitzats i el que es pretén amb l’ aprovació d’ aquest 
instrument . 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

4. Expedient 1809/2023. Rectificació errada material Modificació Ordenança fiscal 
reguladora de l’IBI 

Favorable 
Majoria 
Absoluta 

Tipus de votació: 

A favor: 11, En contra: 0, Abstencions: 2, Absents: 0 

 A favor JxM-CM (6 vots) 

Ruben Miquel Biarnes Renedo 

Maria Rodríguez Grau 

Xavier Barcelona Sánchez 

Lorena Sastre Aparisi 
Montserrat Pineda Giménez 

Eva Àvila Cambra 

ERC-AM (3 Vots) 

Marta Montagut Hernàndez 

Oscar Fortunyo Pacheco 

Silvia Sánchez Quevedo 

 

PSC-CP (1 vot) 

Dolors Gurrera Romo  



 
 
 
 

 

FM-AMUNT (1 vot) 

Jordi Fornós Pelejà 

En contra  ---  

Abstencions Eduard March Hermo (EM- ARA) 
José Francisco Líndez Ripoll (UPM-FIC) 

Absents  -- 

 

Proposta de Resolució: 

Expedient núm.: 1809/2023 

Dictamen de la Comissió Informativa General 
Procediment: Aprovació rectificació errada material de Modificació de l’Ordenança fiscal de l’IBI 
Tipus d'Informe: Esborrany [] Provisional [] Definitiu [x] 

DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA GENERAL 

I.- ANTECEDENTS 

1.- En relació a l’expedient de referència mitjançant Acord del Plenari en sessió de data 26 d’ octubre de 
2023, es va aprovar el següent: 

“PRIMER. Aprovar provisionalment la modificació de l'Ordenança Fiscal Reguladora de l'Impost sobre 
Béns Immobles en els termes del projecte que s'annexa en l'expedient. 

SEGON. Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal Reguladora núm. 2, sobre Vehicles 
de Tracció Mecànica en els termes del projecte que s'annexa en l'expedient. 

TERCER. Exposar al públic l'anterior Acord mitjançant anunci que s'inserirà en el tauler d'anuncis 
municipal durant el termini de trenta dies hàbils, a comptar des del següent al de publicació d'aquest 
anunci en el Butlletí Oficial de la Província, dins del qual els interessats podran examinar l'expedient i 
presentar les al·legacions que estimin oportunes. 

Així mateix, estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica d'aquesta entitat 
[http://moradebre.eadministracio.cat]. 

QUART. Considerar, en el cas que no es presentessin reclamacions a l'expedient, en el termini 
anteriorment indicat, que l'Acord és definitiu, sobre la base de l'article 17.3 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 2 /2004, de 5 de març, sense la 
necessitat d’adoptar cap altre acord de manera expressa. 

CINQUÈ. Publicar aquests acords, juntament amb el text de les modificacions de les ordenances 
aprovades al Portal de la Transparència de l’Ajuntament de Móra d’Ebre a efectes de publicitat. 

SISÈ. Facultar a l'Alcaldia per subscriure els documents relacionats amb aquest assumpte.” 



 
 
 
 
2.- Així mateix, en el projecte Annex de la modificació de l’Ordenança Fiscal Reguladora de l'Impost sobre 
Béns Immobles, en l’apartat de Projecte de modificació de l’ordenança hi diu: 

“ARTICLE 6. DETERMINACIÓ DE LA QUOTA LÍQUIDA 

1. La base imposable de l'impost estarà constituïda pel valor cadastral dels béns immobles, que es 
determinarà, notificarà i serà susceptible d'impugnació conforme al que es disposa a les normes 
reguladores del Cadastre immobiliari. 

2. La base liquidable de l'impost serà el resultat d'aplicar als béns immobles rústics i urbans la 
reducció establerta a la Llei 39/88, de 28 de desembre. Aquesta reducció no serà d'aplicació als 
béns immobles de característiques especials. 

3. La quota íntegra de l'impost serà el resultat d'aplicar a la base liquidable els tipus de gravamen  
següents: 

 

 

 

4. La quota líquida s'obtindrà minorant la quota íntegra amb l'import de les bonificacions que siguin 
d'aplicació.” 

3.- Revisat l’expedient s’ha detectat una errada material en l’Annex de l’acord del plenari de data 26 
d’octubre de 2023, concretament en l’apartat 3 de l’article 6 del Projecte de modificació de l’Ordenança 
Fiscal Reguladora de l'Impost sobre Béns Immobles, en la quota íntegra de l’impost dels Béns immobles 
de característiques especials, ja que  
 

EN LLOC DE DIR: 
 

 

HA DE DIR: 
 

 

II.- CONSIDERACIONS JURÍDIQUES 

Primer.- Vist el que disposa l’article 72 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat 
mitjançant el Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, en el seu apartat 2 sobre els tipus de 

Tipus de béns immobles Tipus 

Béns immobles urbans 0 , 73 

Béns immobles rústics 0 , 65 

Béns immobles de característiques especials 1 , 36 

Béns immobles de característiques especials 1 , 36 

Béns immobles de característiques especials 1 , 3 



 
 
 
 
gravamen de l’Impost sobre béns immobles, aplicables als béns immobles de característiques especials, 
que els ajuntaments podran establir amb un límit mínim i màxim per a aquests béns. 

Segon.- Tenint en compte el que preveu l'article 109.2 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment 
Administratiu Comú de les Administracions Públiques sobre  la potestat de les administracions públiques 
de rectificar els errors materials, de fet o aritmètics. 

D'altra banda, la Llei 26/2010 del 3 d’agost, de règim jurídic i de procediment de les administracions 
públiques de Catalunya assenyala en l'article 74.2 que la competència per rectificar errors materials, de 
fet o aritmètics en els actes i les disposicions reglamentàries correspon a l’òrgan que els ha dictat. 

Com sigui que el precepte indica que dita potestat es pot exercir en qualsevol moment i que es pot 
plantejar d’ofici o a instància de les persones interessades. 

El Ple de la Corporació, a proposta de la Comissió Informativa una vegada donat compte pel seu 
assessorament i estudi i realitzada la tramitació legalment establerta, adopta el següent 

ACORD 

Primer: Aprovar la rectificació de l’errada material observada a l’expedient núm. 1809/2023 per tal que, 
en l’Annex de l’acord del Plenari en sessió de data 26 d’octubre de 2023 de la modificació de l’Ordenança 
Fiscal Reguladora de l'Impost sobre Béns Immobles, concretament en l’apartat 3 de l’article 6 del 
“Projecte de modificació de l’ordenança”, en la quota íntegra de l’impost dels Béns immobles de 
característiques especials, ja que  
 

EN LLOC DE DIR: 
 

 

HA DE DIR: 
 

 

Segon: Donar la publicitat de la rectificació de l’errada material en el text íntegre de l’ aprovació definitiva 
de la modificació de l'Ordenança Fiscal Reguladora de l'Impost sobre Béns Immobles. 

Tercer: Facultar a l'Alcaldia per subscriure els documents relacionats amb aquest assumpte. 
 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El Sr. Alcalde explica aquesta proposta d’ acord. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en anterior 
comissió informativa prèvia al Ple. 

 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC  es dirigeix al regidor del grup FM-AMUNT, vostè quan es va debatre 
en el passat la pujada d’ impostos va proposar de sortir del COMEBE i AMAC. No pujava a 5000 euros 
les dues coses. Aquesta proposta és ridícula i hipòcrita. 

Béns immobles de característiques especials 1 , 36 

Béns immobles de característiques especials 1 , 3 



 
 
 
 
El Sr. Alcalde manifesta que el cost de pertànyer al COMEBE era de 2000 euros. Ara, demanarem entrar. 
Pel que fa a l’ AMAC, el seu cost  era 22.000 euros i no havem demanat entrar. 

El Sr. Regidor del grup FM-AMUNT omet entrar en discussió amb el regidor del Grup UPM-FIC. 

El Sr. Regidor del grup EM-ARA manifesta:“ Ja vàrem mostrar el nostre desacord amb la pujada 
d’impostos anunciada. Entenem que es tracta d’una errada tipogràfica, pel qual tot i estar en desacord 
ens abstindrem, seguint la nostra línia una cosa es la decisió i l’altra la implementació de la decisió.” 

La Sra. Regidora del grup PSC, manifesta que només es tracta de votar corregir errada. Votarem a favor 
de la seva esmena. 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

 

5. Expedient 2175/2023. Mocio Junt. Reclamació suspensió Regles Fiscals 2024 

Favorable 
Majoria 
Absoluta 

Tipus de votació: 

A favor: 11, En contra: 2, Abstencions: 0, Absents: 0 

 A favor  JxM-CM (6 vots) 

 Ruben Miquel Biarnes Renedo 

 Maria Rodríguez Grau 

 Xavier Barcelona Sánchez 

 Lorena Sastre Aparisi 
 Montserrat Pineda Giménez 

 Eva Àvila Cambra 

 

FM-AMUNT (1 vot) 

Jordi Fornós Pelejà 

 ERC-AM (3 Vots) 

 Marta Montagut Hernàndez 

 Oscar Fortunyo Pacheco 

 Silvia Sánchez Quevedo 

 

 PSC-CP (1 vot) 

 Dolors Gurrera Romo  

En contra  Eduard March Hermo (EM- ARA) 
 José Francisco Líndez Ripoll (UPM-FIC)  

Abstencions  --- 

Absents  -- 

 

Proposta de Resolució: 

Es dona compte de la moció presentada pel GM de Junts per Móra d’Ebre per a reclamar la suspensió 
de les regles fiscals per a l’any 2024:  

MOCIÓ QUE PRESENTA Junts per Móra d'Ebre PERA RECLAMAR LA SUSPENSIÓ DE LES REGLES FISCALS 
PERA L'ANY 2024 

El passat 22 de novembre de 2023, la recent vicepresidenta quarta i ministra d'Hisenda i Funció Pública, 
María Jesús Montero, va informar el Consell de Ministres sobre l'Ordre Ministerial per a l'elaboració deis 
pressupostos generals de l'Estat per al 2024. L'Ordre Ministerial és el primer pas per a l'elaboració del 



 
 
 
 
pressupost de l'Estat del pròxim any. L'objectiu d'aquest, segons va avançar la ministra, és avançar en la 
modernització, la competitivitat i l'autonomia estratègica de l'economia espanyola, impulsant un 
creixement que sigui sostenible, just i inclusiu. 

En aquest anunci,  la ministra  també va fer  referencia  a la persistent inestabilitat geopolítica derivada 
de la guerra d’Ucraïna i el conflicte a l'Orient Pròxim.  Davant  de situacions  excepcionals  similars  a  les 
indicades,  el ministeri d'hisenda, de forma encertada, va proposar la suspensió de les regles fiscals en 
els anys 2023, 2022 i 2021. Aquesta mesura va permetre als ajuntaments utilitzar els seus romanents de 
tresoreria, calculats el 2020 sobre els 15.000 milions d'euros, per contribuir a la recuperació econòmica 
i social del país. 

Des de fa anys, l'administració local reclamem un finançament just, ja que l'actual és del tot insuficient 
per afrontar el cost deis serveis que ofereix a la ciutadania. A això cal sumar que sovint hem d'assumir 
competències delegades per altres administracions sense l'acompanyament financer que estableixen les 
diferents normatives estatals i autonòmiques, així com la creació de nous serveis o l'aplicació de noves 
normes que obliguen  a la contractació de més personal. 

Aquesta situació de debilitat financera es va veure intensificada per l'inici de la pandèmia i les seves 
conseqüències, a les quaIs posteriorment es va sumar la guerra d’Ucraïna. Els ajuntaments i altres 
organismes locals vam mobilitzar tots els nostres esforços i recursos, com la resta de les administracions 
autonòmiques i estatals i en col·laboració amb aquestes, per oferir l'ajuda que en aquells moments 
necessitaven els ciutadans. 

En aquests difícils anys, la suspensió de les regles fiscals ha donat als ajuntaments una bomba d'oxigen 
per continuar col·laborant amb l'estat i les autonomies en l'adopció de mesures per mitigar l'impacte de 
les crisis i la recuperació que estem observant de l'economia. 

Davant de la situació de tensió econòmica que enfronta l'administració local, la prorroga de la suspensió 
de les regles fiscals per a l'any 2024 proporcionaria als ajuntaments la certesa necessària per a la 
planificació pressupostaria. Sense una nova aprovació, la suspensió decaurà el 31 de desembre de 2023.  

La sol·licitud de pròrroga de la suspensió de les regles fiscals pera l'any 2024 està alineada amb l'actual 
debat a Europa sobre les condicions d'un nou marc de governança econòmica. Aquest nou marc, que 
busca reduir el deute públic de manera gradual i realista, alhora que impulsa un creixement sostenible i 
inclusiu, probablement s’implementarà el 2025. Donada aquesta perspectiva, és pertinent l'aprovació 
de la pròrroga per assegurar així una transició fluïda abans de l'aplicació del nou marc de governança 
econòmica. 

La incertesa actual sobre la continuació d'aquesta mesura per a l'any 2024 genera preocupació entre els 
municipis que estan elaborant els pressupostos locals pel pròxim exercici i que han d'incloure 
necessàriament accions per afrontar el canvi climàtic i les seves derivades, així com inversions per reduir 
la despesa energètica i cercar solucions més sostenibles. 

És pera tot això, que l'Ajuntament de Móra d'Ebre, proposa l'aprovació de la present moció, amb els 
següents  

ACORDS:  

Primer.- Instar el Govern de l'Estat, el Congrés deis Diputats i el Senat a prorrogar la suspensió de les 
regles fiscals per l'any 2024. 

Segon.- Que aquest acord de prorroga de la suspensió fiscal per l'any 2024 s'aprovi abans del 31 de 
desembre de 2023, quan decau !'anterior suspensió. 



 
 
 
 
Tercer.- Instar el Govern de l'Estat a una revisió de la Llei d'Estabilitat Pressupostaria i Sostenibilitat 
Financera, que flexibilitzi el seu impacte en els ens locals perquè aquests disposin de major autonomia. 

Quart.- Comunicar els presents acords al Govern de l'Estat, al Govern de la Generalitat, als grups polítics 
del Parlament de Catalunya, del Congrés de Diputats i del Senat i a la Federació de Municipis de 
Catalunya. 
 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El Sr. Alcalde explica aquesta moció. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en anterior comissió 
informativa prèvia al Ple. 

Els Srs. Regidors dels grups FEM-AMUNT, ERC i PSC s’afegeixen a la moció. 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC manifesta que les regles del joc són per tothom iguals. És una burla per 
la ciutadania, la qual no pot fer el que aquí es proposa. S’ha de donar exemple. Tot és una farsa... No 
entrarem en aquest joc. 

El Sr. Alcalde manifesta que el que es pretén és que els Ajuntaments puguin disposar dels seus 
romanents de tresoreria. 

El Sr. Regidor del grup EM-ARA manifesta: 

“ 

La debilitat financera d’aquest ajuntament no es deu ni de lluny a la guerra d’Ucraïna, ni a la pandèmia, 
com exposen en la seva moció, es deu a una mala gestió derivada de la utilització reiterada del crèdit i el 
deute generat. No entrarem a valorar qui va generar el deute existent, el que si convindrem es que 
existeix, i no es degut als motius exposats. 

Dit això, estem d’acord amb el fet que l’administració local hauria de rebre el finançament adequat per 
tal de gestionar les competències delegades per altres administracions. Nosaltres estem a favor de 
gestionar lo màxim possible des de l’ajuntament, donat que és la administració més propera al ciutadà, 
lo que no es val es demanar finançament per desprès delegar serveis a altres ens, com n’és un clar 
exemple el consell comarcal. 

En aquest sentit els instem a recuperar tots els serveis delegats a d’altres administracions, a gestionar-
los des de l’ajuntament, amb el finançament aplicable, està clar.  

La supressió de les regles fiscals no farà més que agreujar el problema al nostre municipi.  

Exposen també el debat europeu sobre un nou model de governança  econòmica, aquest nou marc, diu 
el redactat de la moció, busca reduir el deute públic de forma gradual i realista....., benvinguts al club, 
quan abans reduïm TOT el deute, sense tenir en compte d’on ve, abans disposarem de MÉS recursos per 
invertir en el benestar dels ciutadans de Móra. 

Exposen addicionalment factors com el canvi climàtic i inversions per reduir la despesa energètica, i 
cercar solucions mes sostenibles. En aquest sentit no veiem cap projecte a llarg termini, o cap pla de 
desenvolupament estratègic sostenible, només tenim el projecte de plaques solars als edificis municipals 
que es farà quan arribin els fons de transició nuclear, segons han explicat en reiterades ocasions. Com es 
públic nosaltres apostem per les comunitats energètiques, utilitzant com a font tant el sol, com el riu, és 



 
 
 
 
viable i és possible, i res té a veure amb la suspensió de regles fiscals, a no ser que vulguin tornar a 
endeutar-se a nivells estratosfèrics. Si no és el cas, poden estar ben tranquils. 

Per les raons esgrimides votarem en contra d’aquesta moció.” 

El Sr. Alcalde manifesta: 

“ 

.-El rati de deute viu de l’ ajuntament és del 45 %, molt lluny del 174 % que havia en aquest ajuntament 
fa uns anys abans d’ entrar el nostre Grup al govern... 

.-Es vol tenir més autonomia en més coses. 

.-Ens traspassen als ajuntaments competència que no van acompanyades del seu finançament. 

.-A la radio, vaig parlar ahir del projecte 2023-2027. “ 

 

La Sra. Regidora del grup ERC, Montagut, manifesta:  

“ Abans de la votació ens subscrivim. 

Aquesta moció arriba per una entitat municipalista on molts municipis hi formen part, ens agradaria que 
quan rebin aquesta proposta ens la feu arribar perquè també la podem subscriure com a ERC i així 
presentar-la més partits del que formen govern. És una moció que afavoreix al nostre municipi i estarem 
a favor.” 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

 

 

6. Expedient 2176/2023. Moció Junts - Robatoris a la pagesia 

Favorable 
Majoria 
Absoluta 

Tipus de votació:  

A favor: 12, En contra: 0 Abstencions: 1, Absents: 0 

 A favor JxM-CM (6 vots) 

Ruben Miquel Biarnes Renedo 

Maria Rodríguez Grau 

Xavier Barcelona Sánchez 

Lorena Sastre Aparisi 
Montserrat Pineda Giménez 

Eva Àvila Cambra 

 

FM-AMUNT (1 vot) 

Jordi Fornós Pelejà 

 

ERC-AM (3 Vots) 

Marta Montagut Hernàndez 

Oscar Fortunyo Pacheco 

Silvia Sánchez Quevedo 

 

PSC-CP (1 vot) 

Dolors Gurrera Romo  

 

UPM-FIC (1 vot) 

José Francisco Líndez Ripoll 



 
 
 
 

En contra  Eduard March Hermo (EM- ARA) 

Abstencions  --- 

Absents  --- 

 

Proposta de Resolució: 

Es dona compte de la moció presentada pel GM de Junts per Móra d’Ebre, de rebuig als robatoris a la 
pagesia: 

MOCIÓ DE REBUIG ALS ROBATORIS A LA PAGESIA 

Una de les conseqüències de la sequera crònica que estem patint en els darrers anys i conflictes propers, 
és l'increment deis preus d'alguns productes basics, com l'oli d'oliva o de la garrofa en campanyes 
passades. 

Si ens centrem amb l'exemple de les olives, la manca de pluja ha provocat un descens en la producció 
(d'oliva) i l'estimació és que la collita en el conjunt de la Unió Europa podria ser fins i tot un 35% inferior 
a la mitjana deis darrers cinc anys. Aquesta caiguda en la producció ha contribuït a fer pujar el preu de 
la tona d'oli d'oliva verge extra, que a Catalunya ja s'ha situat aquest setembre per sobre del 8.650€, el 
doble que l'any passat i gairebé quatre vegades el preu que tenia el setembre de 2020. Unes condicions 
que han derivat en l'increment del preu de comercialització. 

Aquest increment del valor de !'oliva com a matèria primera ha portat una pujada deis robatoris d'oliva 
als camps de conreu d'olivera. Robatoris que s'estan intensificant i que castiguen Les famílies que viuen 
de la pagesia amb importants pèrdues econòmiques. A banda, és molt difícil identificar les quantitats 
d'oliva robades i seguir la traçabilitat per la inexactitud que presenta sovint la DUN (Declaració Única de 
Conreu). Aquesta hauria de permetre conèixer el nombre exacte d'arbres i estimar amb precisió la 
quantitat de collita per esbrinar-ne la procedència. 

Aquesta problemàtica amb els robatoris d'oliva no és nova, i s'ha reproduït en altres cultius com els 
garrofers i la fruita seca en general, productes d'horta (carxofes, enciams, ..... i cítrics, els quals s'han 
anat intensificant en els darrers anys. És previsible que si els preus continuen en una tendència a l'alga 
(entenen que aquest augment en cap cas és proporcional a la feina feta pels pagesos) aquests robatoris 
continuïn produint-se i per tant és imperatiu prendre mesures. 

De la mateixa manera, els robatoris en casetes de camp, eines i equipament relacionats amb l'activitat 
agrícola és un fenomen que mostra de La mateixa manera un increment significatiu en els darrers temps. 
On davant de La impunitat en que es mouen els autors materials I la lentitud i poca eficàcia de les 
sancions i penes establertes per la justícia, molts d'afectats deixen de presentar denúncia. lncloent 
també robatoris en la pesca de !'angula i altres tipus de marisc que ens trobem al Delta. 

El fet d'haver de reparar els desperfectes i reposar el material sostret, representa un sobrecost més 
encara a La seva activitat, llargament castigada ja per l'augment deis costos de producció com La Llum, 
adobs, productes fitosanitaris,... 

És per tot això que el grup municipal de Junts proposa l'adopció dels següents acords: 

ACORDS 



 
 
 
 
Primer.- Condemnar els robatoris en els conreus i exigir al Govern de la Generalitat, titular de la 
competència en matèria de seguretat ciutadana, mesures per aturar aquests furts. 

Segon.- Instar al Govern de la Generalitat per tal que, compartint aquesta preocupació i d'una manera 
concertada amb els Ajuntaments, s'impulsin les actuacions policials necessàries i coordinades per 
resoldre aquesta problemàtica. 

Tercer.- Instar al Govern de la Generalitat a: 

- Elaborar i publicar, en el termini màxim de sis mesos, un estudi de potencialitats de La creació de 
l'lnstitut Català de l'Oli (INCAOLI), coordinament i amb la participació del sector. -Concretar, en el termini 
màxim de tres mesos, els mecanismes de control i sanció que s'aplicaran per tal de impedir que l'oli 
pugui ser tractat com a producte reclam en la distribució o com a producte especulatiu, assegurant 
sempre que el pagès i el productor percebin un preu just. 

- Incloure el sector de l'olivera dins deis sectors amb ajuts per dany per sequera del 2023, establint també 
una línia d'ajut i finançament immediat per als productors d'oli. 

En la línia de la proposta de resolució núm. 13 presentada pel grup parlamentari de Junts al Debat de 
Política General del passat mes de setembre 

Quart.- Davant d'aquest augment de robatoris en l’àmbit agrari, fer arribar també als grups 
parlamentaris del Parlament de Catalunya i del Congrés dels Diputats aquesta preocupació perquè se 
sol·liciti una modificació del Codi Penal per elevar les penes per aquesta tipologia de delictes. 

Cinquè.- Establir ets mecanismes necessaris perquè la DUN permeti precisar la traçabilitat de la collita i 
establir amb més exactitud la procedència de la fruita. 

Sisè.- Traslladar aquests acords al Govern de la Generalitat, al Parlament de Catalunya, a l'Associació 
Catalana de Municipis, a la Federació de Municipis de Catalunya i als diferents sindicats agraris. 
 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El Sr. Alcalde explica aquesta proposta d’ acord. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en anterior 
comissió informativa prèvia al Ple. 

Els regidors del Grup ERC també s’ adhereixen a aquesta moció. 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC, manifesta que votarà a favor. 

“.-El dia 13-07-2023 JUNTS i ERC van girar l’ esquena als pagesos  permeten l’ entrada de productes 
agrícoles de tercers països. A, Europa, no es defensa als pagesos. 

.-Jo, no vull parc solar. Vull terra. Estem cansats d´ésser solidaris. Ens pendran l’aigua des de Tarragona. 
No defensen el territori ni pagesos ni ramaders. Aquets països apliquen productes cancerígens que aquí 
estan prohibits.” 

El Sr. Alcalde manifesta que desconeix el que va passar el dia 13-07-2023 a Europa. 

El Sr. Regidor del grup EM-ARA, manifesta: 

“ 



 
 
 
 
Estem d’acord en l’anàlisi de la problemàtica, i estem d’acord en condemnar-la fermament, però 
dissentim en algunes de les propostes plantejades, per parts: 

Primer: Condemnar els robatoris en els conreus i exigir al govern de la Generalitat, titular de la 
competència en matèria de seguretat ciutadana, mesures per aturar aquests furts. 

Estem d’acord amb aquest punt, no obstant ens preguntem quines mesures està duent a terme la policia 
local per, en la mesura del possible, vigilar el territori de Móra d’Ebre, i especialment ara amb aquests 
robatoris. És més, hi ha un òrgan de coordinació municipal on intervenen Mossos, Guardia civil, protecció 
civil i guàrdia local, ja ho han traslladat a aquest fòrum? Quina ha sigut la resposta?. No diem que no es 
faci res, només preguntem que és lo que es fa, i quines mesures especifiques s’estan duent a terme per 
prevenir furts a conreus. Vostès ja tenen els mecanismes per articular respostes, utilitzin-los. 

Seguim: 

Segon: Instar al govern de la generalitat per tal que, compartint aquesta preocupació, i d’una manera 
concertada amb els ajuntaments, s’impulsin les actuacions policials necessàries i coordinades per 
resoldre aquesta problemàtica. 

Tornem a estar d’acord, però per això no cal una moció, només cal reunir la junta de seguretat ciutadana 
on estan representats tots els cossos de seguretat, i treballar en alguna acció concreta, que ja ens 
agradaria saber si existeix. 

Tercer: Instar al govern de la Generalitat a: 

- Elaborar i publicar, en el termini màxim de sis mesos, un estudi de potencialitats de la creació de 
l’institut català de l’oli (INCAOLI), coordinadament i amb la participació del sector. 

Això es el conte que mai s’acaba, fer un estudi per veure si potencialment es podria crear un institut de 
l’oli, un altre organisme on faran cap polítics i persones afins, cadires amb sou per fer no se sap ben ve 
què, i tot estudiat en 6 mesos, serà que no està ja l’estudi fet i les cadires repartides?. Nosaltres hem 
vingut a la política per reduir duplicitats en l’administració, no per fer-la més grossa. És que no hi ha prou 
amb Ajuntaments, consells comarcals, diputacions, delegacions de la generalitat, delegacions del 
gobierno de españa, a part de les mil entitats adossades, COPATE, IDECE, COMEBE, etc........, milers de 
cadires remenant, la gran part sinó tot fum. Evidentment no estem en absolut d’acord. 

En quant als demés punts considerem que aquest ple no te competències per regular el mercat, per tant 
considerem que aquesta proposta s’hauria de realitzar al parlament de Catalunya, on ens consta que el 
seu grup ja ho està debatent. 

Resumint, i pels motius indicats, el nostre vot serà en contra.” 

 

 

La Sra. Regidora del grup ERC, Montagut, manifesta:  

“Abans de la votació ens subscrivim. Entenem que és un problema i estem al costat dels pagesos, 
qualsevol acció per a poder evitar els robatoris ERC estarà donant suport.” 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 



 
 
 
 
 

7. Expedient 2177/2023. Procediment Genèric, Moció del GM Junts per Móra d'Ebre 
sobre el finançament dels Ens Locals 

Favorable 
Majoria 
Absoluta 

Tipus de votació: 

A favor: 12, En contra: 0 Abstencions: 1, Absents: 0 

 A favor JxM-CM (6 vots) 

Ruben Miquel Biarnes Renedo 

Maria Rodríguez Grau 

Xavier Barcelona Sánchez 

Lorena Sastre Aparisi 
Montserrat Pineda Giménez 

Eva Àvila Cambra 

 

FM-AMUNT (1 vot) 

Jordi Fornós Pelejà 

ERC-AM (3 Vots) 

Marta Montagut Hernàndez 

Oscar Fortunyo Pacheco 

Silvia Sánchez Quevedo 

 

PSC-CP (1 vot) 

Dolors Gurrera Romo  

 

EM-ARA (1 vot) 

Eduard March Hermo 

En contra  ---  

Abstencions José Francisco Líndez Ripoll (UPM-FIC) 

Absents  --- 

 

 

Proposta de Resolució: 

Es dona compte de la moció presentada pel GM de Junts per Móra d’Ebre vers el finançament dels Ens 
Locals: 

MOCIÓ SOBRE EL FINANCAMENT DELS ENS LOCALS 

En els darrers deu anys, la nostra societat ha patit l'impacte negatiu de diverses crisis que han requerit 
modificacions legislatives i pressupostaries ad hoc, que intentaven minimitzar el seu impacte en el dia a 
dia de la nostra ciutadania i assegurar la prestació deis serveis que garanteixin l'estat del benestar d'una 
manera inclusiva. 

En aquest sentit, els ens locals hem acumulat en una dècada una legislació lesiva contra l'autonomia 
local que es va concretar en la Llei de Racionalització i Sostenibilitat de l'Administració Local (LRSAL), la 
COVID-19 i la guerra d’Ucraïna amb la conseqüent i actual crisi que ha provocat un augment del preu de 
les matèries primeres i, en general, l'increment del cost deis serveis i inversions que es donen o 
s'impulsen des deis ens locals. 

D'altra banda, és necessari remarcar la important disminució d'ingressos que ha representat per a molts 
ajuntaments la recent reforma de l'impost sobre l'increment del valor deis terrenys urbans. A més, s'ha 
requerit als ajuntaments el retorn deis ingressos recaptats per aquest impost que estaven subjectes a 
reclamació als ciutadans afectats. 

Totes aquestes decisions que s'han pres a nivell Europeu, Estatal i de Catalunya han tingut com a 
destinataris els nostres veïns i veïnes i als ens locals com a gestors a primera línia en la seva aplicació. 



 
 
 
 
Aquestes circumstancies han posat a prova la solidesa del sistema de finançament deis ens locals i hem 
pogut constatar que s'ha agreujat la situació, que ja era prou precària, de manca de recursos, d'atribució 
continuada d'obligacions sense finançament, d'assumpció del principal esforç: en el compliment de les 
mesures per reduir l'endeutament públic, etc. 

L'augment del cost de les matèries primeres ha repercutit en les adjudicacions i en els complements que 
han comportat la seva execució. Molts deis projectes que s'han vist afectats estan vinculats a 
subvencions d'altres administracions, que no s'han augmentat, assumint els ens locals directament el 
sobre cost. 

Els ens locals de Catalunya hem hagut de recórrer a les poques figures impositives que disposem pera 
fer front a aquestes circumstancies. La resposta del legislador ha estat inexistent i els Governs a nivell 
Europeu, Estatal o Català que han incomplert respectivament la Carta d'autonomia Local, la Constitució 
i l'Estatut de Catalunya que obligava a l'aprovació d'una llei de finances locals, han habilitat mesures 
restrictives pel deute, d'una banda, i a subvencions conjunturals que, en cap cas, solucionen el dèficit 
estructural de finançament dels ens locals i a una distribució deis ingressos que no es correspon amb 
aquestes obligacions. 

A més, cal abordar de forma definitiva un finançament deis diferents territoris de l'Estat més transparent 
i just, que acabi amb l'actual dèficit fiscal de Catalunya, que és un greuge afegit perla ciutadania. 

El repartiment entre les diferents administracions que es fa per part de l'Estat deis tributs i deis ingressos, 
no es correspon a les competències i responsabilitats que actualment tenen els ens locals respecte a les 
altres administracions. 

És per a tot això, que l'Ajuntament de Móra d'Ebre, proposa l'aprovació de la present moció, amb els 
següents 

ACORDS: 

Primer.- Instar el Congrés, el Senat, el Parlament de Catalunya i els Governs de l'Estat i de la Generalitat, 
a una reforma estructural del finançament deis ens locals que asseguri el compliment del principi de 
suficiència financera. 

Segon.- Impulsar una taula de negociació amb la Generalitat, per una banda, amb el Govern de l'Estat 
per una altra, i les entitats municipalistes més representatives per establir les bases del nou finançament 
local. 

Tercer.- Mentre s'acorda el nou sistema de finançament local, cal habilitar de manera conjuntural un 
repartiment més equitatiu deis tributs i els ingressos de l'Estat i que la participació deis ens locals es 
correspongui amb les seves competències, la prestació de serveis impropis i resolgui la nul·la capacitat 
del sistema de finançament actual pera donar resposta a les necessitats de la nostra ciutadania. 

Quart.- Instar el Govern de l'Estat a impulsar conjuntament amb els diferents territoris de l'Estat un nou 
sistema de finançament just i equilibrat que acabi amb el dèficit fiscal o es creï un topall màxim de 
solidaritat envers l'Estat seguint els models més avançats d'Europa, amb regles explícites i claredat de 
xifres i que garanteixi que tots els ciutadans reben les mateixes prestacions i serveis. 

Cinquè.- Instar el Govern de l'Estat a derogar la LRSAL. L'objectiu que perseguia inicialment aquesta Llei, 
parcialment ja derogada, no té avui cap sentit i limita l'autonomia local a !'hora de donar resposta als 
reptes actuals. Instar també a modificar la Llei d'Estabilitat Pressupostaria i Sostenibilitat Financera de 
manera que la seva aplicació se suavitzi i flexibilitzi perquè les entitats locals disposin de major 
autonomia en la despesa pública. 



 
 
 
 
Sisè.- Instar el Govern de la Generalitat que constitueixi una comissió amb les entitats municipalistes 
més representatives per treballar conjuntament els continguts de l'avantprojecte de Llei de Governs i 
Finances locals de Catalunya. En aquesta proposta cal afrontar, entre altres prioritats, el finançament 
dels Consells Comarcals. 

Setè.- Comunicar els presents acords al Govern de l'Estat, al Govern de la Generalitat, al Parlament de 
Catalunya, al Congrés de diputats, al Senat, a l'Associació Catalana de Municipis i a la Federació de 
Municipis de Catalunya. 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El Sr. Alcalde explica aquesta moció. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en anterior comissió 
informativa prèvia al Ple. 

Els Sr. regidors del Grup ERC també s’ adhereixen a aquesta moció. 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC, manifesta : 

“.-Que a veure si perdrem el finançament de 1.400.000 euros que ens dona l’ Estat. 

.-Sempre pagarem els mateixos. La banca i es grans especuladors quedaran una altra vegada afavorits. 

.-La llei ARSAL, Sr. Secretari, ja està finiquitada. 

.- És una moció de FMC i ACM, no surt el nom de Junts per Móra.” 

El Sr. Alcalde, manifesta: 

“.-Que és una moció que han consensuat les dues Associacions del món local, ACM i FMC. 

.-Pel que fa a la plusvàlua no només guanya la banca. També les altres persones que diu la Llei. En aquest 
tema, si no si està d’ acord amb la normativa actual el que s’ ha fer es presentar al Congrés dels Diputats  
una moció proposant la modificació de la llei. 

.-Nosaltres apliquem la Llei  amb independència de quines persones siguin les persones afectades i els 
possibles beneficis s’ apliquen a les entitats o persones que diu la Llei.” 

El Sr. Regidor del grup EM-ARA, manifesta: 

 

“ 

D’acord amb l’exposat en el punt 5 d’aquest ple, des d’Endavant per Móra no considerem la COVID-19 ni 
la guerra d’Ucraïna com a factors determinants en la actual crisi de preus de matèries primeres, ni en 
l’increment del cost dels serveis i inversions que es donen o impulsen des dels ens locals. En el cas del 
COVID-19 es va produir l’efecte contrari a l’indicat, es a dir, va ser una temporada on no es va poder 
executar gran part del pressupost, amb el que l’efecte esperat era la reducció significativa del deute. 

Pel que fa a la guerra d’Ucraïna no podem imputar a tercers les accions pròpies. Si des de la Unió europea 
es veten les matèries primeres d’origen Rus, com el gas, i aquest fet suposa una pujada significativa dels 
preus, ja que el subministren d’altres, potser hauríem de veure qui en surt beneficiat d’aquesta mesura. 
Es com tirar-se un tret al peu un mateix, i desprès dir-li al veí que es culpa seva. 



 
 
 
 
D’altra banda, i seguint amb el text d’exposició de motius, la important disminució d’ingressos que ha 
suposat la recent reforma de l’impost sobre l’increment del valor dels terrenys urbans, és una mesura 
que encara no s’ha compensat i que afecta directament als pressupostos municipals. 

També estem d’acord amb el fet que el repartiment entre les diferents administracions dels impostos no 
correspon a les competències assignades, i com ja hem expressat anteriorment nosaltres pensem que 
s’hauria de donar més rellevància als municipis, els Ajuntaments i la seva dotació pressupostària, al ser 
aquests els que tenen contacte diari constant amb la ciutadania. 

Per tot l’exposat, i tot i no estar d’acord amb la totalitat de l’exposició de motius, votarem a favor 
d’aquesta moció.” 

El Sr. Alcalde, manifesta que arran de la pandèmia COVID l’ ajuntament va haver de fer front als salaris 
de tots el personal de l’Ajuntament, perquè per Llei estava prohibit fer ERTES als ajuntaments, malgrat 
que l’ Escola i la Piscina estaven tancades i no entraven ingressos a l’Ajuntament. 

La Sra. Regidora del grup ERC, Montagut, manifesta:  

“ 

Abans de la votació ens subscrivim. 

Ratifico les nostres paraules que hem dit en el punt 5, poder registrar la moció conjuntament amb tots 
els partits que formen part de Associació Catalana de Municipis (ACM) i fer la moció units.” 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

8. Expedient 2179/2023. Procediment Genèric. Moció presentada pel GM del Partit 
dels Socialistes de Catalunya (PSC-CP) de mesures efectives per combatre la sequera 
a Catalunya que no comprometin l’aigua de l’Ebre 

 

Es retira de l’ordre del dia per procedir a presentar una nova moció consensuada amb altres grups.  

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El Sr. Alcalde explica aquesta moció. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en anterior comissió 
informativa prèvia al Ple. 

La Sra. Regidora del grup ERC, Montagut, manifesta:  

“Sent que vostès van aprovar el pressupost, no se’ls escaparà que aquests  

Demanem que davant de tantes rectificacions aquesta moció es pugui posposar la seva votació per al 
proper ple, i poder crear un document conjunt per a subscriure’ns tots els partits que vulguin, en aquets 
cas ERC estem disposats a treballar en un text comú per al proper ple portar-lo com a més grups millor. 
“ 



 
 
 
 
Es debat entre tots els regidors diferents aspectes de la moció. 

 

La Sra. Regidora del grup PSC retira aquesta moció, que manifesta que presentarà en proper Ple, a fi 
de buscar el consens i aportacions de la resta de grups municipals. 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

9. Expedient 1742/2023. Modificació de preu públic per la prestació de serveis a les 
piscines municipals, instal·lacions esportives i altres serveis anàlegs i en particular 
complex esportiu AQUA-piscina coberta. 

Favorable 
Majoria Absoluta 

Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment 

 

Proposta de Resolució: 

Aprovació de la modificació de preu públic de l’ordenança fiscal núm. 20, ordenança reguladora dels 
preus públics, annex 17 preu públic per la prestació de serveis a les piscines municipals, instal·lacions 
esportives i altres serveis anàlegs i en particular complex esportiu AQUA-piscina coberta 

VOTACIÓ DE LA URGÈNCIA: S’aprova la urgència per unanimitat dels membres presents i s’inclou aquest 
punt en l’ordre del dia. 

A la vista dels següents antecedents: 

DocumentData/Núm.Observacions 

Informe Tècnic-Econòmic18/12/2023 

Informe-proposta de Tresoreria20/12/2023 

Informe de Secretaria19/12/2023 

Informe d'Intervenció20/12/2023 Les que consten a l’informe 

El Ple de la Corporació, a proposta de la Comissió Informativa una vegada donat compte pel seu 
assessorament i estudi i realitzada la tramitació legalment establerta, adopta el següent 

ACORD 

PRIMER. Aprovar la modificació de preu públic per la prestació de serveis a les piscines municipals, 
instal·lacions esportives i altres serveis anàlegs i en particular complex esportiu AQUA-piscina coberta. 

SEGON. Fixar les següents tarifes per la prestació del servei i activitats del complex esportiu AQUA-
piscina coberta que consten a l’ANNEX I. 

TERCER. Publicar el present acord en el tauler d'anuncis de l'Ajuntament i en el Butlletí Oficial de la 
Província a l'efecte del seu general coneixement. Així mateix, estarà a la disposició dels interessats a la 
seu electrònica d'aquest Ajuntament [http://www.moradebre. cat]. 



 
 
 
 
 

Documents annexos: 
 

• Annex 1. ANNEX I- TARIFES 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El Sr. Alcalde explica aquesta proposta d’ acord. La qual ja es va explicar, de forma detallada, en anterior 
comissió informativa prèvia al Ple. A tal efecte, es diu: 

.-Que les tarifes no s’han variat des de 2019. Ara, es vol reduir quota d’ inscripció.  

.-Els usuaris s’ esperaven a les campanyes promocionals per inscriure’s a la piscina. Havent un allau de 
gent en aquestes dates. 

.-No es modifica la tarifa mensual. L’ entrada puntual es baixa. 

El Sr. Regidor del grup UPM-FIC, manifesta que la regidora Maria fa molt bona feina.. la nova piscina 
coberta d’ Ascó farà competència deslleial. Li estenem la mà per treballar amb vostè. 

La regidora Sra. Maria Rodriguez agraeix les paraules. 

La Sra. Regidora grup PSC, pregunta si els bonos de 10 entrades té límit de temps. 

La regidora Sra. Maria Rodriguez manifesta que són anuals. 

Grup ERC: 

El Sr. Óscar Fortunyo: Pregunta com funciona la quota dels Federats. 

La Sra. Sílvia Sánchez: Comenta si han fet algun estudi de la possibilitat de que si hi ha molts Federats a 
la piscina, puguin haver pèrdues de diners perquè pagaran quasi la meitat de quotes?   

El Sr. Alcalde, manifesta que es pot atraure esportistes Federats a un altre esport que no sigui soci 
d’AQUA. Calculem que sigui poca gent en aquesta situació. 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

 

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

10. Donar compte Resolucions i Decrets 

 

Nom Data Resum Expedient 

DECRET 2023-0387 
[Resolució d' Alcaldia 
aprovació nòmines] 

19/12/2023 SIA 2112103 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 
2147/2023 -- NÒMINES, PAGUES 

2147/2023 



 
 
 
 

EXTRA I EMBARGS TREBALLADORS 
DESEMBRE 2023 -- 

DECRET 2023-0386 [Decret 
de la convocatòria] 

18/12/2023 Expedient CIG/2023/7 -- Múltiples 
interessats -- 

CIG/2023/7 

DECRET 2023-0385 [Decret 
d'alcaldia] 

18/12/2023 SIA 2112210 -- Expedient 2178/2023 -- 
Aprovació del Calendari Fiscal 2024 -- 

2178/2023 

DECRET 2023-0384 
[Decret02-20222 TECNICS] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- TECNICS (2) 

223/2022 

DECRET 2023-0383 
[Decret03-20222 
ADMINISTRATIU] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- 
ADMINISTRATIUS (2) 

223/2022 

DECRET 2023-0382 
[Decret10-20222 
MANT.PAVELLO] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- 
MANT.PAVELLÓ (1) 

223/2022 

DECRET 2023-0381 
[Decret11-20222 COORD. 
NETEJA] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- 
COORD.NETEJA (1) 

223/2022 

DECRET 2023-0380 
[Decret13-20222 COORD. 
BRIGADA] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- COORD. 
BRIGADA (1) 

223/2022 

DECRET 2023-0379 
[Decret21-20222 VIGILANT 
EDIFICIS] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- VIGILANT 
EDIFICIS (1) 

223/2022 

DECRET 2023-0378 
[Decret22-20222 VIGILANTS 
MUNICIPALS] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- VIGILANTS 
MUNICIPALS (5) 

223/2022 

DECRET 2023-0377 
[Decret12-20222 Of. 1a 
ELECTRICISTA] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- OF. 1a 
ELECTRICISTA (1) 

223/2022 

DECRET 2023-0376 
[Decret14-20222 Of. 1a 
JARDINERIA] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- OF. 1a. 
JARDINERIA 

223/2022 

DECRET 2023-0375 
[Decret15-20222 Of. 1a. 
MANTENIMENT] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- OF. 1a 
MANTENIMENT (1) 

223/2022 

DECRET 2023-0374 
[Decret17-20222 Of. 1a. 
PALETERIA] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- OF. 1a 
PALETERIA (2) 

223/2022 

DECRET 2023-0373 
[Decret18-20222 Of. 1a. 
PINTOR] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 

223/2022 



 
 
 
 

ocupació temporal 2022 -- OF. 1a 
PINTOR (1) 

DECRET 2023-0372 
[Decret19-20222 Of. 1a 
SERV. GENERALS] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- OF. 1a 
SERVEIS GENERALS (2) 

223/2022 

DECRET 2023-0371 
[Decret24-20222 Of. 1a. 
SERV.GENERAL(OPO)] 

18/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Estabilització 
ocupació temporal 2022 -- OF. 1a 
SERVEIS GENERALS (OPOSICIO) (1) 

223/2022 

DECRET 2023-0370 
[Resolució d'Alcaldia] 

18/12/2023 SIA 2112104 -- 102 SECRETARIA - 
ESTABILITZACIÓ -- Expedient 
1596/2023 -- Múltiples interessats -- 
Convocatòria cobertura interinament 
lloc de treball de Vigilant 
d'Estacionament (Zona Blava), per 
plaça vacant -- 

1596/2023 

DECRET 2023-0369 
[Resolució d'Alcaldia] 

18/12/2023 SIA 2777712 -- Expedient 2168/2023 -- 
46217448Y ADORACION FORNOS CLUA 
-- Sol·licitud jubilació anticipada 
funcionària Sra. Adoració Fornos Clua -
- 

2168/2023 

DECRET 2023-0368 [Decret 
d'alcaldia. Aprovació PAU 
Fira de Nadal 2023] 

15/12/2023 SIA 2368127 -- 510 FESTES -- Expedient 
2125/2023 -- G43311398 ASOCIACIÓN 
MASSOS PROTECTORA DE ANIMALES 
RIBERA D'EBRE (AMPARE), 39700730Q 
JOAN REBULL ANGUERA -- Contracte 
menor serveis redacció Pla 
d’Autoprotecció (PAU) Fira de Nadal -- 

2125/2023 

DECRET 2023-0367 [Decret 
de la convocatòria] 

14/12/2023 Expedient JGL/2023/48 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/48 

DECRET 2023-0366 
[20231213_Resolució 
d'Alcaldia (1)] 

14/12/2023 SIA 2112045 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2117/2023 -- Aprovació 
sistema intern d'alertes (SIA) -- 

2117/2023 

DECRET 2023-0365 [Decret] 14/12/2023 SIA 2368127 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 678/2023 -- Múltiples 
interessats -- Contracte de 
subministrament, simplificat abreujat 
per la substitució de làmpades del 
Camp de futbol Municipal de Móra 
d'Ebre -- 

678/2023 

DECRET 2023-0364 
[Resolució Alcaldia] 

05/12/2023 SIA 2235655 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 53/2023 -
- Pagaments 2023 -- 

53/2023 

DECRET 2023-0363 
[20231127_Resolucio 
Alcaldia aprovant la 
convocatoria (1)] 

05/12/2023 SIA 2112104 -- 110 RH -- Expedient 
2066/2023 -- Seleccio d'un tècnic/a 
dinamitzador/a subvenció Generalitat 
de Catalunya-Departament d'Educació 
Pla Educatiu d'Entorn -- 

2066/2023 

DECRET 2023-0362 [Decret 
de la convocatòria] 

05/12/2023 Expedient JGL/2023/47 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/47 



 
 
 
 

DECRET 2023-0361 
[20231127_Acord_Resolució 
d'Alcaldia aprovant la 
Convocatòria i les Bases (2)] 

04/12/2023 SIA 2112104 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2074/2023 -- Convocatoria 
cobertura interinament del lloc de 
treball de tècnic/a de gestió per 
substitucio -- 

2074/2023 

DECRET 2023-0360 
[Resolució d'Alcaldia] 

04/12/2023 SIA 2112104 -- 110 RH -- Expedient 
1853/2023 -- 39470331P MARTA 
MERCEDES MARGALEF JORGE -- 
Convocatoria cobertura interinament 
del lloc de treball de Peo Neteja per 
substitucio -- 

1853/2023 

DECRET 2023-0359 
[Proposta de Resolució] 

04/12/2023 SIA 2112091 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 223/2022 -- Múltiples 
interessats -- Estabilització ocupació 
temporal 2022 -- 

223/2022 

DECRET 2023-0358 
[20231117_Resolució 
d'Alcaldia olivier] 

01/12/2023 SIA 2155479 -- 110 RH -- Expedient 
2012/2023 -- Ampliació jornada laboral 
arquitecte Sr. Olivier Colin -- 

2012/2023 

DECRET 2023-0357 [Decret 
de la convocatòria] 

30/11/2023 Expedient JGL/2023/46 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/46 

DECRET 2023-0356 [3-
Decret alcaldia] 

29/11/2023 SIA 2112051 -- Expedient 1147/2023 -- 
Decrets d'Organització 23-27 -- 

1147/2023 

DECRET 2023-0355 
[Resolució Alcaldia] 

28/11/2023 SIA 2235655 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 53/2023 -
- Pagaments 2023 -- 

53/2023 

DECRET 2023-0354 [Decret 
de la convocatòria] 

27/11/2023 Expedient PLN/2023/11 -- Múltiples 
interessats -- 

PLN/2023/11 

DECRET 2023-0353 [Decret 
d'alcaldia] 

27/11/2023 SIA 2112075 -- Expedient 1641/2023 -- 
Q0801167H Ens instrumental 
Barcelona -- Arranjament de camins 
deteriorats per les pluges del 03-09-23 
-- 

1641/2023 

DECRET 2023-0352 
[Resolució_alcaldia] 

24/11/2023 SIA 2112042 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2060/2023 -- Formalització 
conveni de col·laboració per utilitzar 
borses de treball de l'ajuntament de 
Falset -- 

2060/2023 

DECRET 2023-0351 [3. 
Decret. Adjudicació Revetlla 
Cap d'Any 2023-2024] 

23/11/2023 SIA 2112082 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2064/2023 -- Concessió 
adms. d’us privatiu del Pavelló 
Municipal per realitzar la revetlla de 
Cap d’Any 2023-2024 -- 

2064/2023 

DECRET 2023-0350 
[Resolucio d'Alcaldia] 

23/11/2023 SIA 2155485 -- 110 RH -- Expedient 
1962/2023 -- 39883780D Lluis Girones 
Pedrol -- Reconeixement de 
Compatibilitat LLUIS GIRONES PEDROL 
-- 

1962/2023 

DECRET 2023-0349 [Decret 
de la convocatòria] 

23/11/2023 Expedient JGL/2023/45 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/45 

DECRET 2023-0348 [06.- 
RESOLUCIÓN ALCALDIA] 

23/11/2023 SIA 2112042 -- Expedient 1940/2023 -- 
Adhesión Convenio FEMP- AET en 
materia de colaboración tributaria -- 

1940/2023 



 
 
 
 

DECRET 2023-0347 [Decret 
de la convocatòria] 

22/11/2023 Expedient CIG/2023/6 -- Múltiples 
interessats -- 

CIG/2023/6 

DECRET 2023-0346 [DECRET] 22/11/2023 SIA 2112121 -- 300 URBANISME -- 
Expedient 1995/2023 -- Expedient 
sol·licitud subvenció Departament de 
Cultura redacció de projectes d'obra 
d'equipaments culturals de titularitat 
municipal per al període 2023-2025 -- 

1995/2023 

DECRET 2023-0345 [DECRET] 21/11/2023 SIA 2112121 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2033/2023 -- Sol.licitud 
subvenció SOC Contractes Formatius 
per a la obtenció de prâctica 
Profesional ( SOC- Foment 
Pràctiques)2023 -- 

2033/2023 

DECRET 2023-0344 
[Resolució d'Alcaldia] 

21/11/2023 SIA 2777712 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2030/2023 -- 39851961E 
Neus Launes Gurrera -- Sol·licitud 
jubilació anticipada funcionària Sra. 
Neus Launes Gurrera -- 

2030/2023 

DECRET 2023-0343 
[Resolució Alcaldia] 

20/11/2023 SIA 2235655 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 53/2023 -
- Pagaments 2023 -- 

53/2023 

DECRET 2023-0342 [03. 
Decret aprovació 12-23] 

17/11/2023 SIA 2112192 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 
1977/2023 -- Expedient 12/2023 de 
modificació de crèdit -- 

1977/2023 

DECRET 2023-0341 
[Resolució d'Alcaldia inici] 

17/11/2023 SIA 2112104 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2003/2023 -- Selecció de 
personal d'oficis subvenció SOC, 
programa Treball als Barris, any 2023 -- 

2003/2023 

DECRET 2023-0340 [DECRET 
D] 

17/11/2023 SIA 2112104 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 2003/2023 -- Selecció de 
personal d'oficis subvenció SOC, 
programa Treball als Barris, any 2023 -- 

2003/2023 

DECRET 2023-0339 [Decret 
de la convocatòria] 

16/11/2023 Expedient JGL/2023/44 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/44 

DECRET 2023-0338 
[Resolució Alcaldia] 

11/11/2023 SIA 2235655 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 53/2023 -
- Pagaments 2023 -- 

53/2023 

DECRET 2023-0337 [Decret 
de la convocatòria] 

09/11/2023 Expedient JGL/2023/43 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/43 

DECRET 2023-0336 
[Resolucio d'Alcaldia] 

07/11/2023 SIA 2112104 -- 110 RH -- Expedient 
1853/2023 -- 39470331P MARTA 
MERCEDES MARGALEF JORGE -- 
Convocatoria cobertura interinament 
del lloc de treball de Peo Neteja per 
substitucio -- 

1853/2023 

DECRET 2023-0335 [Decret] 06/11/2023 SIA 2112104 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 1885/2023 -- Selecció d'un/a 
auxiliar administratiu subvenció 
Diputació de Tarragona foment de 
l'ocupació local any 2023 -- 

1885/2023 



 
 
 
 

DECRET 2023-0334 [03. 
Decret aprovació 11-23] 

03/11/2023 SIA 2112192 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 
1916/2023 -- Expedient 11/2023 de 
modificació de crèdit -- 

1916/2023 

DECRET 2023-0333 [Decret 
de la convocatòria] 

02/11/2023 Expedient JGL/2023/42 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/42 

DECRET 2023-0332 [Resol. 
alcaldia contractacio A.Adm. 
( J. Maura)] 

02/11/2023 SIA 2112104 -- Expedient 911/2023 -- 
Múltiples interessats -- Convocatòria 
cobertura interinament lloc de trreball 
d'auxiliar administratiu per plaça 
vacant -- 

911/2023 

DECRET 2023-0331 
[Resolució Alcaldia] 

01/11/2023 SIA 2235655 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 53/2023 -
- Pagaments 2023 -- 

53/2023 

DECRET 2023-0330 
[Resolució d'Alcaldia] 

31/10/2023 SIA 2112121 -- 300 URBANISME -- 
Expedient 1906/2023 -- Sol·licitud 
subvenció Departament Cultura 
restauració i creació elements 
imatgeria festiva i indumentària colles 
de cultura popular i tradicioanl -- 

1906/2023 

DECRET 2023-0329 [Decret 
alcaldia incoació] 

31/10/2023 SIA 2112104 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 1885/2023 -- Selecció d'un/a 
auxiliar administratiu subvenció 
Diputació de Tarragona foment de 
l'ocupació local any 2023 -- 

1885/2023 

DECRET 2023-0328 [Decret 
d'Alcaldia de Convocatòria 
(peo neteja edificis)] 

31/10/2023 SIA 2112104 -- 110 RH -- Expedient 
1853/2023 -- Convocatoria cobertura 
interinament del lloc de treball de Peo 
Neteja per substitucio -- 

1853/2023 

DECRET 2023-0327 [Decret 
alcaldia aprovació 
convocatòria] 

31/10/2023 SIA 2112104 -- 100 SECRETARIA -- 
Expedient 1885/2023 -- Selecció d'un/a 
auxiliar administratiu subvenció 
Diputació de Tarragona foment de 
l'ocupació local any 2023 -- 

1885/2023 

DECRET 2023-0326 [Decret 
aprov. despesa relacio 33-
2023 EG 1870-2023] 

27/10/2023 SIA 2112184 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 
1870/2023 -- Aprovació despesa 
relació 33/2023 -- 

1870/2023 

DECRET 2023-0325 [Decret 
de la convocatòria] 

26/10/2023 Expedient JGL/2023/41 -- Múltiples 
interessats -- 

JGL/2023/41 

DECRET 2023-0324 
[Resolució Alcaldia] 

25/10/2023 SIA 2235655 -- 200 INTERVENCIÓ - 
COMPTABILITAT -- Expedient 53/2023 -
- Pagaments 2023 -- 

53/2023 

DECRET 2023-0323 
[Resolució d' Alcaldia 
aprovació nòmines] 

25/10/2023 SIA 2112103 -- 201 INTERVENCIÓ - 
FACTURES -- Expedient 1826/2023 -- 
NOMINES I EMBARGS TREBALLADORS 
OCTUBRE 2023 -- 

1826/2023 

DECRET 2023-0322 
[Resolucio alcaldia] 

25/10/2023 SIA 2155464 -- 110 RH -- Expedient 
1724/2023 -- 39699506B IVAN SERRA 
MARTIN -- Sol·licitud bestreta-
avançament paga extraordinaria -- 

1724/2023 



 
 
 
 

DECRET 2023-0321 
[07_Resolució_Resolució 
d'Alcaldia] 

24/10/2023 SIA 2368127 -- Expedient 1583/2023 -- 
Contractació Obres de pavimentació 
d'un tram del Camí de Sant Jeroni a la 
carretera -- 

1583/2023 

DECRET 2023-0320 [Decret 
de la convocatòria] 

23/10/2023 Expedient PLN/2023/10 -- Múltiples 
interessats -- 

PLN/2023/10 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El Sr. Alcalde manifesta que en tema de preguntes, per una resposta més acurada millor que es facin per 
escrit presentant-se per registre. 

1.-)La regidora del grup PSC, pregunta respecte al Sistema Intern d’ alertes  que es va aprovar en exped. 
2117/2023. Decret 1023. 

El Sr. Secretari contesta, a petició de l’alcaldia, que en aquesta temàtica la normativa estatal ha 
transposat una directiva europea i totes les administracions i empreses, de més de 50 treballadors, han 
de tenir aquest sistema intern d’ alertes, per intentar  resoldre a nivell intern qualsevol incidència 
prevista a l’ àmbit objectiu de la llei. 

2.-)La regidora del grup PSC, pregunta respecte a l’ adhesió al conveni de col·laboració amb AEAT i si es 
pot trametre l’ annex. 

3.-)La regidora del grup PSC, pregunta respecte al decret 1363, aprovació PAU. 

El Sr. Alcalde manifesta que es tracta de l’ aprovació del PAU Fira Nadal. 

4.-)La regidora del grup PSC, pregunta respecte els ADO i l’ òrgan que els aprova. 

El Sr. Alcalde explica el funcionament en aquesta temàtica i incidències que podrien haver. 

 

1.-)El regidor del grup EM-ARA, manifesta: 

“ 

Decret 2023-0342 de data 17/11/23, expedient 12/2023 de modificació de crèdit, subvenció generalitat 
de treball als barris, no hauria de passar pel Ple? 

Decret 2023-0334 de data 03/11/23, expedient 11/2023 de modificació de crèdit, subvenció diputació 
foment ocupació, no hauria de passar pel Ple? “ 

 

El Sr. Secretari contesta, a petició de l’ alcaldia, que en aquesta temàtica és competent l’ Alcalde segons 
normativa vigent. 

 

1).- El regidor del grup UPM-FIC, pregunta respecte al Decret referent a la llei de barris. Es va fer un 
canvi? Al final, s’ha ampliat l’ àmbit a tot el poble? Cal que es compleixi Llei de paritat. 

El Sr. Alcalde, manifesta que si dintre de la zona no hi ha gent, s’ amplia a tot el poble. 



 
 
 
 

 
 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 
 

 

11. Donar compte Informes d’Intervenció i Tresoreria 

 

 

Es dona compte dels següents informes: 

1. Informe d'intervenció presa raó ingressos 3T-2023 EG1817-2023 

2. Informe intervenció execució 3T 2023 _ EG 1783-23 

3. Informe intervenció presa raó ingressos 3T-2023 EG1817-2023 

4. Informe intervenció seguiment pla d'acció 2023 EG935-23 

5. Informe intervenció seguiment pla d'acció 2023 EG935-23 

6. Informe tresoreria morositat 3T 2023 - Gestiona 1783-23 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

DEBAT: 
 

El regidor del grup EM-ARA, manifesta: 

“ 

INFORME DE TRESORERIA: Al tercer trimestre vençut hi ha pendent de pagament fora del termini legal 
39 factures amb un import total de 49.871 €. Ens podria explicar el motiu moda (es a dir el més freqüent) 
del incompliment? “ 

El Sr. Alcalde manifesta que el PMP és inferior a 30 dies. 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

 

 

C) PRECS I PREGUNTES 



 
 
 
 
 

El Sr. Alcalde manifesta que en tema de preguntes, per una resposta més acurada millor que es facin per 
escrit presentant-se per registre . 
 

1.-)El Sr. Regidor del grup UPM-FIC, manifesta que al càrrec de confiança, primer se l’ anomenava “ 
Gerent” i ara” cap de gabinet d’ alcaldia” 

El Sr. Alcalde respon que és cap de gabinet d’ alcaldia. És un càrrec de confiança. 
 

2.-) El Sr. Regidor del grup UPM-FIC, manifesta que al Ple de data 30-11-2023 el regidor del grup FEM-
AMUNT es ca abstenir  en la votació perquè vostè pogués cobrar i no li va preguntar perquè votava així. 
En canvi, a la Marta, li pregunta moltes coses i a ell no. 
Vaig veure que al Ple, va atacar a la Marta mentre no arribava l’ Óscar. 

El Sr. Alcalde manifesta: 
.-Que el Sr. regidor Farnós està a l’ equip de govern i parla de forma continua amb ell. 
.-Jo, volia parlar cara a cara amb Óscar i per això li vaig preguntar si el vot d’ ERC era individual o 
bé de grup. 

 

 

GRUP ERC : 

“Intervenció Regidora Sra. Montagut a les preguntes de Regidor Josep Líndez: En el passat ple se’m va 
qüestionar la nostra abstenció en l’expedient de les terrasses dels bars, i es va produir una situació una 
mica incòmoda cap a la meva persona, nosaltres tenim molt clar que podem votar a favor, abstendremos 
o en contra, i les nostres decisions són estudiades i preses amb els membres dels nostre grup municipal 
d’ERC de Móra d’Ebre, davant de la insistència de perquè vam votar abstenció per part del Sr. Rubén 
Biarnés es va crear una situació com de menyspreu pel nostre vot, en canvi en el mateix companys 
s'abstenen i no se’ls hi demana cap explicació, en la última comissió informativa va tornar a passar 
aquesta situació i ho vam comentar en veu alta, que insisteixo en que el nostre grup pot votar a favor, 
en contra o abstenir-se i no es té perquè sentir incòmoda per no votar a favor. En aquest Ple en canvi 
totes les votacions han estat a favor, cosa que personalment pensava que no passaria mai, i que fins al 
moment estem tenint un Ple agradable per la nostra part i vaig desitjar poder-lo acabar igual tot i que 
els finals de cada Ple tendeixen a tenir petites sorpreses amb missatges contundents.” 

 

El regidor del grup UPM, fa dos PRECS: 

A) PRIMER PREC. Ja hi ha  data definitiva de quan Endesa traurà els Bidons del c/ Sant Valentí ?  

El Sr. Alcalde manifesta que s’ ha tornat a instar actuació d’ Endesa. El problema és qui pagarà el 
cost dels treballs...Ho estem treballant . 

El regidor del grup UPM-FIC, considera que hauria de pagar el Consell Comarcal, ja que ells van fer 
l’edifici nou del Consell. 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
B) SEGON PREC, GRUP UPM-FIC.  

Molta gent es queixa del carrer/camí capsoles, on abans havia Estació d’ Autobusos, ja que està molt 
malament. Cal fer alguna actuació. 

 

El Sr. Alcalde manifesta que pren nota. Abans de penjar coses a les xarxes socials de coses que 
estan malament,( Mas d’ illa sauri)  agrairia que es fes comunicació, via telèfon, a la meva 
persona o regidor responsable per poder actuar. 

El Sr. regidor del grup UPM-FIC, manifesta que desitja a tots bona entrada d’ any. 

 

INTERVENCIÓ GRUP PSC. 

1.-) La Sra. Regidora del grup PSC manifesta que en un Ple, el grup ERC va demanar un conveni que es va 
aprovar en un JGL i se li va fer arribar. En canvi, jo ho demano tot per instància. 

El Sr. Alcalde manifesta que es demani per instància. És millor per tots. 

2.-) Utilitzo molt poc les xarxes. He vist que han trencat unes taules...Abans ja havia preguntat vàries 
vegades que passava amb aquest masset....Ara està tancat 

El Sr. Alcalde manifesta que si es veuen incidències que es truqui a ell o regidor responsable per 
poder actuar. 

3.-) Hi ha algun projecte per millorar  illa sauri? 

El Sr. Alcalde manifesta que es vol que sigui un gran pulmó verd...Ho tenim pendent de definir 
com fer-ho. 

4.-) Es preveu tancar allò? 

El Sr. Alcalde manifesta que encara no ho tenen clar. 

5.-) S’ha decidit ubicació Casal Jove? 

El Sr. Alcalde manifesta que estem mirant que sigui damunt del centre obert. Estem tancant 
temes jurídics.  

6.-) Polígon Verdeguera III. Com es troba aquest expedient? 

El Sr. Alcalde manifesta que va tenir reunió amb subdelegat per parlar del tema. Cal treballar 
amb Incasol. Vam fer una reunió a l’ estiu. 

 

INTERVENCIÓ GRUP ERC. 

Intervenció Regidora Sra. Montagut a les preguntes de Regidora Dolors Gurrera: Aclareixo que les 
preguntes que no se’ns responen al Ple sinó les entrem per instància la majoria de vegades no ens les 
responen, aleshores el millor és fer instàncies de les preguntes que no ens han respost dels Plens i així 
segur que ens les responen totes. 

 



 
 
 
 

El Sr. Alcalde demana que totes les preguntes es facin per instancia per registre. El que pugui 
contestar avui ho faré. 

El regidor del grup FEM-AMUNT, manifesta que a ell el grup ERC li van fer preguntes i les va respondre 
al Ple. 

 

Intervenció Regidora Sra. Sílvia Sánchez: Preguntes referides a les JGL  

JGL/2023/39 16-octubre 

Expedient 1748/2023, subvencions directes o nominatives. S’otorga una subvenció econòmica de 1.700€ 
a la Colla de Diables Sheron. 

El punt 2 del conveni, en el que es defineix l’objectiu de la subvenció, diu que es compromet a promoure 
el foment de la sardana. 

Sent que el conveni abarca desde 1 de gener 2023 fins 31 desembre 2023, té constància de quantes 
actuacions de foment de la sardana s’han dut a terme fins ara? 

En el punt 8 diu que en contrapartida a la accions que l’agrupació sardanista la Picossa realitzarà, 
l’Ajuntament pagarà la quantia màxima de 1700€. 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde manifesta que és una errada material del conveni transcrit a l’ acta. Ja ho 
esmenarem. Penseu que el text del conveni es similar a totes les subvencions a qui no s’ ha pensar 
en canviar això. 

JGL/2023/41 30-octubre 

Pregunta 1: En l’expedient 1856/2023 es contracta una auditoria, per tal de d’auditar l’exercici 2021 de 
l’Escola de Música i Dansa. La durada d’aquest treball com a màxim era d’un mes i mig; per tant ja s’hauria 
d’haver rebut l’informe final. Voldríem saber quines en són les conclusions. 

RESPOSTA: 

El Sr. Secretari, a instància alcaldia, respon pregunta, manifestant que l’ auditoria abarca anys 
2022 i 2023. 

Pregunta 2: Despesa en concepte Material leds camp de futbol per import de 1.555,12€. Sent que 
aquesta instal·lació just s’acaba de realitzar, a què correspon aquest material? S’ha realitzat alguna altra 
actuació? (Despesa realitzada a Agustí Vinaixa. Sense número registre. Darrera despesa relació de 
despeses menors.) 

De fet, en la mateixa relació de despeses hi ha el pagament a Muntatges Lleida per les làmperes led del 
camp de futbol. Entenem que si hi havia despeses que no les havien previst en la oferta, no les ha de 
cobrir l’ajuntament. 

JGL/2023/43 13-novembre 



 
 
 
 
Pregunta 1: En l’expedient 1921/2023 on s’estableix un conveni amb la fundació Pere Tarrés no hi consta 
cap contrapartida econòmica per part de l’ajuntament. Representa algun cost aquest conveni, que dit de 
pas promou l’equitat entre infants i creiem que és positiu. 

Si té un cost associat, com aquest es podrà sufragar donat que el conveni té validesa des del dia de la 
seva signatura i les colònies van tenir lloc al mes d’Agost de 2023? 

Pregunta 2: En data de 31/10, l’Agència Catalana de l’Aigua va publicar una nova línia d’ajuts per als ens 
locals per tal de realitzar inversions en recuperació, rehabilitació, adequació i execució de captacions 
d’aigües subterrànies. Tal com hem enumerat abans, el govern està treballant activament en les 
infraestructures hídriques del país. Es va convocar l’ajuntament a una reunió informativa, el dia 22/11. 
Preveu l’ajuntament acudir a aquesta convocatòria? 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde respon  que aquest tema es va tractar amb l’ acord d’ adhesió al conveni amb 
SOREA, subvenció next generation, que es va tractar en un ple. 

JGL/2023/44 20-novembre 

En l’expedient 1626/2023 s’acorda el pagament de 429.93€ per l’us del solar del passeig St Antoni 21, en 
virtut del conveni signat a data de 3 de febrer de 2011. Igualment en l’acta 45, expedient 1626/2023 hi 
ha un pagament de 4097.36€ a Valls corporació també en concepte de cessió de solars. En aquest cas 
explícitament per ús d’aparcament. 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde respon  que és una bonificació del 95 % de l’ IBI, dels parkings que es posen a 
disposició de l’ ajuntament. 

En el solar de Passeig Sant Antoni, voldríem saber quin ús per part de l’ajuntament se n’està fent, doncs 
no ens consta que se n’estigui treient un profit a nivell del consistori. També voldríem fer notar que els 
solars situats en llocs com aquest del passeig St Antoni i similars haurien de ser els preferents per 
l’administració local per tal de situar serveis públics, doncs són espais situats de forma bastant 
equidistant a tota la població i amb facilitats d’accés per la seva orografia. 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde respon  que aquest senyor va decidir vallar-lo. És d’ un privat. 

En els altres dos casos, comarques catalanes 86 i dr. Fleming 20, són dos aparcaments molt grans i situats 
molt a prop un de l’altre, de forma ineficient. L’ús més important del de comarques catalanes 86 és com 
a pàrquing d’autobusos. Hi ha algun acord amb les empreses que hi aparquen? Si no és així trobem que 
és una despesa molt elevada per dos aparcament tant prop un de l’altre. 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde respon  que hi ha una bonificació. Va passar per un Ple. Es van passar els Bussos del 
centre del poble cap aquesta zona. 

 



 
 
 
 
JGL/2023/45 27-novembre 

En la llista d’annexos manca l’annex 3 referent a les retribucions del càrrecs electes de mes de novembre. 
Sol·licitem que se’ns faci arribar l’acta complerta. 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde respon  que ho demani per escrit ,via registre. 

Preguntes intervenció Marta Montagut: 

PREGUNTES I DUBTES PLE 28-12-23 

Pregunta 1: Forats al voltant de l’antiga caserna de la guàrdia civil? I a Comarques Catalanes altura creu 
roja?  

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde manifesta que es va fer informe tècnic i es va trametre a Dep salut. Una part ho 
arreglaran ells i una altra part la brigada. 

Pregunta 2: Com incentivar l’ús del bus a Móra d’Ebre, sempre van buits?  

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde manifesta que es va eliminar Mora Bus i externalitzar el servei a la Generalitat  
perquè la gent no feia ús del Bus municipal. Ara, hi va poca gent. Presenti propostes i ho 
estudiarem. 

Pregunta 3: Ús de la pista municipal de l’olímpic les tardes que no hagin partit? o aquests dies de festes 
per a que vagin els nens a jugar? ara que s’ha de canviar la gespa? 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde manifesta: 

.-Que a final temporada es preveu canvi de gespa. Acaba, la temporada, el dia 18 de maig. 
Llavors, a finals de juny, es podria fer el canvi... 

Vostès van estar en contra de canviar la gespa. Demà es firmarà préstec per adquirir aquesta 
gespa. 

.-Ens vam reunir amb Junta de l’ olímpic. Hi ha el problema del cautxú... 

.-Cal preparar els plecs de contractació. 

 

La Sra. Regidora del grup ERC, manifesta que van votar en contra de a modificació de crèdit  no en contra 
del canvi de la gespa. 

A continuació s’ estableix una discussió, amb arguments reiteratius, entre el Sr. Alcalde i Sra. Regidora 
grup ERC vers aquest tema... 

 



 
 
 
 
Pregunta 4: Ahir va dir que dins del pressupost del 2024 hi ha la millora de l’Illa de Saurí i de l’Aubadera 
com a llocs turístics pot concretar la seva proposta? es podria millorar la netejar de l’Illa de Saurí just 
davall del pont nou? Actualment està ple de brossa, i forma part del recorregut que en general està molt 
net. I hi ha molts usuaris que utilitzen la zona per a fer esport. Ens poden fer arribar el projecte de 
l’Ajuntament de la zona de l’aubadera amb la col·laboració de l’AUBE? 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde , regidor de camins, Sr. Farnós regidor Barcelona,  manifesten aquest terreny és de 
Carreteres i que ja se li va demanar que ho netegessin i ara es tornarà insistir en el tema. 

Pregunta 5:  Com gestionareu les informacions de les pantalles? 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde manifesta que volen que Móra sigui digital i moderna, fer-la més visible als llocs d’ 
entrada del municipi...tots els veïns tindran informació de forma més fàcil....Encara estem 
definint el tema. 

Pregunta 6: Sabem que cobrareu el fons de transició nuclear ja teniu assignat aquests diners recordant 
una de les finalitats que és crear ocupació. 

RESPOSTA: 

El Sr. Alcalde manifesta que diuen que es cobrarà al gener...Es vol destinar  a plaques 
fotovoltaiques. 

Falta encara aprovar reglament. I aclarir si és transferència corrent o subvenció. 

Al 2024, no haurà repartiment igualitari sinó per projectes. 

Al 04-01-2024 es preveu que es pagui import de 2023, i tots els municipis tenen igual import. 

Pregunta 7: El molí de l'oli hi ha deteriorament de les ceres del polígon de la Verdeguera. Hi ha persones 
que han caigut a la zona del polígon. 

 

<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<<< 

El Sr. Alcalde manifesta que no es va preveure al pressupost de 2024, el tema de gravació dels plens, ja 
que no es tenien pressupostos del cost de gravació... Ara, ja tinc tres pressupostos. 

Vostès, Srs., del Grup ERC, van presentar moció a favor d’ aquesta gravació, que vam aprovar tots. Hi ha 
preus diversos. Caldrà modificació de crèdit. 

M’ha costat 25 minuts, Sra. Montagut... Ara, s’ haurà de fer una modificació de crèdit... 

Es pot retransmetre en diferit . Hi ha diferents opcions. 

El Sr. Alcalde acaba finalitzant el ple, desitjant Bon nadal i Bon Any a tots els regidors i públic assistent 

 

I perquè així consti , es dona per finalitzada la sessió a les 21,45 hores. 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 



ANNEX I 

 

Ordenança fiscal núm. 20, ordenança reguladora dels preus públics, annex 17  preu públic per  
la prestació de serveis a les piscines municipals, instal·lacions esportives i altres serveis 
anàlegs  

Les tarifes que es proposen són les següents : 

QUOTES D'INSCRIPCIÓ 2.019 2.024     

    

Infantil ( 5 - 15 anys) 40,50 € 20,00 € 
Adult (16 - 64 anys) 61,50 € 40,00 € 
2on Familiar Adult 41,00 € 26,50 € 
Gent gran (més de 64 anys) 40,00 € 26,50 € 
Familiar (parella o adult amb fills menors de 16 anys) 80,00 € 52,00 € 
Discapacitat  30,75 € 20,00 € 
Fitjove  0,00 € 0,00 € 
Federat   0,00 € 
Treballador   0,00 €     

    

    

QUOTES MENSUALS         

    

Infantil ( 5 - 15 anys) 25,80 € 25,80 € 
Adult (16 - 64 anys) 42,60 € 42,60 € 
2on Familiar Adult 35,10 € 35,10 € 
Gent gran (més de 64 anys) 25,80 € 25,80 € 
Familiar (parella o adult amb fills menors de 16 anys) 82,50 € 82,50 € 
Discapacitat 
33%   28,50 € 
Discapacitat  
50%   21,30 € 
Fitjove  10,00 € 10,00 € 
Federat   25,00 € 
Treballador  21,30 € 21,30 € 
Manteniment (màxim 3 mesos consecutius) 5,00 € 5,00 € 

    

 Mitjana d'increment   
    

    

CURSETS DE NATACIÓ (preu trimestral)         

    

No abonats Petits de 3 a 4 anys 1 dia  64,60 € 

 
Petits de 3 a 4 anys 2n dia (preu per al 2n dia de 
curs/setmana)  56,35 € 

    

 Infantils de 5 a 7 anys 1 dia  55,30 € 

 
Infantils de 5 a 7 anys 2n dia  (preu per al 2n dia de 
curs/setmana)  47,00 € 

    

 Juniors de 8 a 14 anys 1 dia  55,30 € 

 
Juniors de 8 a 14 anys 2n dia  (preu per al 2n dia de 
curs/setmana)  47,00 € 

    

 Adults mes de 16 anys 2 dies  123,00 € 

     



    

 Natació nadons 4 mesos a 3 anys 1 dia  123,00 € 

    

 Curs intensiu setmanal juliol (5 dies/setm)  12,00 € 

    

    
    

    

 Abonats Petits de 3 a 4 anys 1 dia  32,30 € 

 
Petits de 3 a 4 anys 2n dia (preu per al 2n dia de 
curs/setmana)  27,45 € 

    

 Infantils de 5 a 7 anys 1 dia  27,65 € 

 
Infantils de 5 a 7 anys 2n dia  (preu per al 2n dia de 
curs/setmana)  23,50 € 

    

 Juniors de 8 a 14 anys 1 dia  27,65 € 

 
Juniors de 8 a 14 anys 2n dia  (preu per al 2n dia de 
curs/setmana)  23,50 € 

    

 Adults mes de 16 anys 2 dies  61,50 € 

    

 Natació nadons 4 mesos a 3 anys 1 dia  61,50 € 

    

 Curs intensiu setmanal juliol (5 dies/setm)  11,50 € 

    

    
    
    

    

ENTRADES PUNTUALS     

    

    

Infantil ( 5 - 15 anys) 5,40 € 4,00 € 
Gent gran ( més de 60 anys) 5,40 € 4,00 € 
Adult (16 - 59 
)  7,95 € 6,50 € 
Bono 10 entrades infantil ( 5 - 15 anys )  34,00 € 
Bono 10 entrades gent gran ( mes de 60 anys )  34,00 € 
Bono 10 entrades adult ( 16 - 65 anys )  55,60 € 

    

    

    

CENTRES EDUCATIUS     

  

  

HORARI LECTIU ( de 9:00 h a 17:00 h)   

1 sessió setmanal, preu trimestral   

Llar d'infants de 1 a 3 anys 42,00 € 42,00 € 
I3 -  I4 -  I5  35,00 € 35,00 € 
Primària i E.S.O. 28,00 € 28,00 € 
Centre d'Educació Especial 42,90 € 42,90 € 

    

HORARI NO LECTIU (a partir de les 17:00 h)   

veure preu curset trimestral   

    
    

    



    

LLOGUER D'INSTAL·LACIONS     

    
    

    

Piscina Carril (preu/hora) 30,00 € 30,00 € 
Sales / espais accessoris   

Preu / hora   20,00 € 
a partir de 8 hores el preu hora   15,00 € 
a partir de 10 hores el preu hora   10,00 € 

    

    

SERVEIS PERSONALS     

    

    

 Guixeta (lloguer trimestral) 31,20 € 31,20 € 

    

    
    
    

    

SERVEI ENTRENADOR PERSONAL     

    

    

 1 Sessió  45,00 € 45,00 € 

 Abonament 10 sessions  370,00 € 370,00 € 

 1 Sessió, parella 31,50 € 31,50 € 

 Abonamentt 10 sessions, parella 258,00 € 258,00 € 
 

  

 

CAMPANYES I PROMOCIONS   

   

Durant l'exercici es poden produir Campanyes i/o promocions per a la captació d'abonats si així es creu convenient. 

Es tractaria de campanyes tàctiques en períodes limitats en el temps, on es podrien oferir condicions especials i   

descompte en el drets d'accés. Les Campanyes i/o promocions es definiran per la regidoria que gestiona 

el Complex Esportiu AQUA i seran aprovades per la Junta Govern Local.  
 


